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Interpelujący radny: Jadwiga Stec 

Radna zwróciła uwagę na przykład marnotrawstwa publicznych środków finansowych. Poinformowała, 

że mieszkańcy długo czekali na remont ulicy Sportowej, jednak nowo wybudowana nawierzchnia 
chodnika i schodki już są niszczone przez zarastające je rośliny, obejścia są zaniedbane, nikt ich nie 

wykasza, a kiedyś były tam nasadzenia, posiana trawa. Dodała, że przy tym zrobiło się tam 

zbiorowisko śmieci – jest to obraz nędzy i rozpaczy. Zwróciła uwagę, że przemieszcza się tamtędy 
mnóstwo ludzi – w pobliżu jest siedziba Urzędu Gminy Słupsk i pętla autobusowa. 

Radna wyraziła zdanie, że w tej chwili ktoś powinien wziąć to sobie do serca, postawić za punkt 
honoru i zrobić tam porządek. 

(Odpowiedzi podczas sesji udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki - archiwum transmisji 
obrad) 

„Ulica sportowa, pani radna Jadwiga Stec zgłosiła, no wyśle tam służby do sprawdzenia. Oczywiście 

odnowienie oznakowania poziomego myślę, że jest możliwe, aczkolwiek nie wiem na ile ono na zimę 

pomoże. Co do oświetlenia musimy pozycje do budżetu wrzucić, bo to będzie kosztował, kosztowało 

50-60 000 zł niestety zaraz, bo i przyłącza itd., ale...” Nienagrany głos z sali. 
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